
Styremøte 13.01.2025 
 
Digital møte på Messinger fra kl.18.00 – 20.00 
  
Tilstede: Elin Uhre, Trude Bjørnsund Strand, Hilde Eggen, Linda 
Marie Haugseth, Jutta Maurer 
Forfall: Ramona Johannessen og Maja Furuly. 
 
Sak 1/25: Forberedelse til årsmøtet:  
 
Regnskap og budsjettforslag: 
Regnskap viser at medlemmer av Bardu Hund har gjort en fantastisk 
innsats 2024. Regnskapet går med et overskudd på kr. 74.916,77. 
Budsjett skal behandles på årsmøte. På forslaget til budsjett er det 
satt av på konti Loddsalg kr 10.000. Dvs. at alt loddsalg ønskes 
samlet på dette konti framover. Reaksjonen på dette var at 
konkurranser som Blodsporprøven og Rally Lydighetsstevne har en 
stor inntekt gjennom loddsalg og dette kommer da ikke fram på 
konkurransen budsjett/forkalkyle. 
 
Revisor ønsker regnskapet denne uke, slik at han kan skrive 
revisorberetningen.  
 
Årsmeldinga: Elin skriver innledningen.  Emma  skriver om 
aktiviteter i klubben og kursene.  Og hallgruppa  beskriver bruken og 
aktivitetene  i treningshallen.  
Trude har satt opp dette:  
Hallgruppa har ordet. 
Aktivitet i hallen: Det har vært stor aktivitet i hallen hele året og det oppleves som de 
ulike treningsgruppene har fungert godt.  
Trivselsagentene (TA) har ansvar for: 

• Å invitere til trening. 
• Å låse opp og ta imot de som kommer (sette på kaffe dersom man vil). 
• Å følge opp at alle skriver i boken (navn + hvilken betalingsform som er gjort). 
• Slukke lys og låse etter endt trening. 

 
Fastavtaler: Oversikt over antall fastavtaler pr mnd. 



Januar 13 Juli 8 
Februar 20 August 12 
Mars 20 September 15 
April 19 Oktober 16 
Mai 19 November 22 
Juni 16 Desember 21 
 
Fastavtalere har brukt hallen aktivt, både formiddager, ettermiddager og helger når det 
ikke har vært kurs eller fellestreninger. Vi har både fastavtale og fastavtale famille. 
Ellers kan vi nevne at det er høy trivsel og mye kos i hallen. Det er alltid kaker og snop på 
bordet og brus i kjøleskapet (Vipps til Bardu Hund). Drikker du kaffe kan du enten betale 
kaffe pr trening, eller ta med en kaffepose i ny og ne. 
 
Vaske- og ryddeliste: Hallgruppa så det som nødvendig å lage ei vaske og ryddeliste 
som er hengt opp. Mange er blitt veldig flinke til å ta sin tørn. Veldig bra!  
Alle som bruker hallen, har ansvar for å holde det rent og pent i lokalene. 
 
Noen presiseringer:  

• Hundene skal ikke tisse rett utenfor ytterdøra. Ha hunden(e) din(e) i kort bånd når 
du går inn og ut for å unngå dette. 

• Ved snøfall skal det måkes rett utenfor døren og ved store snømegder skal taket 
rett over døra måkes. 

• Alle som bruker hallen (også fastavtalere) skal skrive seg opp i boka. 
• Løpetisper skal bruke tispetruse i hallen. 
• Hannhunder som markerer inne gjentatte ganger, skal bruke bellyband. 
• Vi har ikke fast brøyting, men det brøytes etter avtale. Dette betyr at det noen 

ganger vil være en del snø når vi kommer til treningshallen.  

 

 
 
Praktiske ting rundt årsmøte 14.02.205: 
 
Kommunestyresalen på Kommunehuset er reservert til årsmøtet. 
 
Etter årsmøte skal det koses med mat. Hilde skal booke gatekjøkken 
sin vinterhage til formålet. 
Bardu hund skal dekke en del av utgifter mellom 100 -150 kr. pr 
person. Hilde skal se på prisene. 
 
På årsmøte ønskes en møteleder. Trude kan gjøre det, hvis ingen 
annen ønsker det. 



 
Det blir lotteri m/gavekort fra vinmonopol som gevinst.  Elin har  
ansvar for det.  
 
 
 
Championatene: 
Tre hundeeiere har meldt om oppnådd championat i 2024,  på 1, 2 og 
4 hunder.  Norsk, nordisk og Internasjonalt  championat.  
Styret sjekker meldingene mot registreringer i NKK.    
  
For året 2025 må det legges ut et skjema for melding om oppnådd 
championat. Slik det er nu er det en del jobb for å sjekke resultatene.  
Eierne og hundene får en liten oppmerksomhet fra Bardu Hund.  
Godbit til hunder med kr 50,- 
Gavekort til eieren med kr 150. Gavekort fra Veterinæren i Bardu i år.  
Hilde ordner dette. 
 
 
Innkommende saker til årsmøtet: 
 
Det er kommet inn tre saker fra  Emma: 

- Avlønning til interne kursholdere 
- Kjøreutgifter 
- Bindningstid på fastavtale 

 
Sakene ble drøftet i møtet. Fra før er det vedtatt at kursholder skal 
får kr. 2000,- for en 12 times kurs (over 2 dager) 
Hjelpeinstruktør skal ha kr. 1000,- for 12 timer. 
 
Forslag er at prisen økes til 3000,- kr. 
 
Generell skal alle kursene har et overskudd. Det skal fylles ut 
forkalkyle og den skal legges fram styret til godkjenning. 



Eksterne kursholdere kommer med eget forslag om avlønning. Slike 
saker skal drøftes, Bardu hund skal ikke tape penger på kurs. 
Når det gjelder kjøreutgifter for kursholdere legger klubben seg opp 
mot Helsenorge sine ,  kr 3,- pr km. Ei endring fra kr 1,- til kr 3,- pr. 
kilometer.  
 
Bindingstid på fastavtale: 
Det har vært så mange som har benyttet fastavtaleordningen at  
styret ønsker å beholde ordningen med fastavtale pr mnd. Vi jobber 
for at flere skal ta denne ordningen i bruk.    
 
Handlingsplan:  
Styret satte opp en liste over investeringer og aktiviteter som kan 
være ønskelig for 2025:  
  
Det ønskes et utedo på treningsbanen. Trude tar kontakt med 
kommunen for å høre om det er mulig. 
 
Andre ting: 
Speil til hallen  
Agility utstyr, ale`slalom 
Reparasjon av gjerde på treningsbanen 
Digital første hjelp kurs for hunder 
Styrketrening til hunder 
Hjemmelaget hundefôr 
Opplæring å legge blodspor og id spor 
Medlemsmøte i 2025, vår og høst 
Julegrøt 
Loppis 
Hundens dag: foredrag på skolen, forsvars hundekompani, 
redningshunder 
Agria-marsjen 
Dugnad: rundt vask på hallen, rydding banen med sommerfest 
Påskeopplegg 
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